
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1215

Frem til 15. november 2019 er der registreret mindst 260 bødeforlæg hos de relevante

beredskaber. Beredskaberne oplyser, at det ikke er usædvanligt, at dokumentationsarbej-

det for beredskabet tager op mod 2 ½ time pr. sag. Finder ministeren, at det er en hen-

sigtsmæssig brug af ressourcerne hos beredskaberne? Der henvises til https://danskebe-

redskaber.dk/staerekasser-giver-fortsat-store-problemer-for-landets-beredskaber-260-

gange-er-brandfolk-paa-udrykning-blevet-blitzet-i-aar/?fbclid=IwAR1pT12D2UPy_5dN7-

Hga3bVfkACbqp3AVIMYavoQpMxRh3m5bkulodLNBA inkl. bilag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Juel-Jensen

(V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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